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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2020/21:1738 Sveriges elbehov och energitillförsel

Sveriges elbehov beräknas öka med 60 procent fram till 2045. Även om 
Sverige kraftigt bygger ut sin vindkraft kommer den inte att leverera tillräckligt 
med energi när det inte blåser, vilket det inte gör extra kalla dagar. Inte heller 
kommer solel att kunna fylla behoven. Vatten- och kärnkraft kommer att vara 
de stabila kraftkällor som krävs även i fortsättningen. Samtidigt behöver vi ta 
fram förslag som gör att Sverige kan uppnå klimatmålen. Energikrävande 
företag upplever redan i dag att eltillgången inte är stabil hela året. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman: 

 

Avser statsrådet att vidta åtgärder för att säkra det framtida elbehovet och i så 
fall när? 

………………………………………

Katarina Brännström (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2021-02-10
Besvaras senast
2021-02-17 kl. 12.00


